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I N F O R M AC E  P R O  O B ČAN Y :  

Usnesení z mimo řádného ve řejného zasedání ZO v Jet řichov ě ze dne 25.8.2016  

1. Zastupitelstvo obce Jetřichov schvaluje jako ověřovatele zápisu Bc. Filipa Chrásku a pana 
Miroslava Abelyho, jako zapisovatelku paní Ing. Martu Hopjanovou. 

/Schváleno 4 -mi hlasy/ 

2. Zastupitelstvo obce Jetřichov schvaluje program veřejného zasedání bez výhrad. 
/Schváleno 4 -mi hlasy/ 

3. Zastupitelstvo obce Jetřichov schvaluje dle doporučení hodnotící komise jako zhotovitele 
zakázky „Výměna oken Jetřichov čp. 173“ firmu Waldemar Stanislaw Fiedor, Na Příkopech 
31, 550 01  Broumov. Zároveň doporučuje starostovi obce podepsat smlouvu o dílo. 

/Schváleno 4 -mi hlasy/ 

 

Svoz plastů přímo od domu  
Obec Jetřichov zavedla od září svoz plastů z nádob umístěných u 

jednotlivých nemovitostí. Prvním svozovým dnem bylo úterý 20.09.2016. 
Prozatím je zkušebně se svozovou firmou domluvena perioda svozu 1x 
měsíčně, další svoz proběhne s odstupem 4 týdnů, tedy v úterý 
18.10.2016. Pokud se ukáže, že svozy plastů z domácností 1x za měsíc 
jsou nedostatečné, budou nastaveny 14. denní svozy. Budeme rádi za 
vaše připomínky k četnosti svozů plastů, abychom do budoucna stanovili 
optimální periodu.  

Tak jako u popelnic na komunální odpad, musí být i žluté popelnice na 
plast označeny čárovým kódem. Pokud u Vás dojde ke zničení nálepky, výměně nebo koupi 
nové popelnice, stavte se na obecním úřadě pro samolepku novou. Při odběru samolepky je 
nutné sdělit, jestli bude čárový kód použit na popelnici na plast nebo na komunální odpad. 

Co se týká stávajících kontejnerů na plasty, ty zůstávají na stanovištích v nezměněném počtu 
a je možné je i nadále využívat stejně jako doposud.   

Věříme, že budete s touto novou službou spokojeni a že nám pomůže v obci lépe odpad třídit 
a tím snížit objem vyváženého komunálního odpadu. 

Josef Gorgan 
starosta obce 

 

 

Sanace bývalých skládek na lokalit ě Jetřichov - Pasa 

Bývalé skládky se nacházely cca 5 km západně od Broumova v jižní části katastru obce Jetřichov – 
Pasa. Vlastní prostor skládek se nachází v těsné blízkosti komunikace Náchod – Broumov ve smíšeném 
lese.  

Skládky vznikly navážením odpadů do dvou vytěžených písníků, a to na základě souhlasu Okresní 
hygienické stanice Náchod v letech 1963 a 1967, avšak rozhodnutí o ukládání odpadů nebylo nikdy 
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vydáno a de facto se tedy jednalo o černé skládky. Přestože se jednalo o prostředí propustné, nebyla 
před zahájením skládkování provedena žádná opatření proti průsakům škodlivin do okolního 
horninového prostředí.  

Západně situovaná výše položená jímka byla v letech 1967 až 1986 využívána k ukládání odpadních 
vod a obalů od přípravků na chemickou ochranu rostlin a jejich zbytků, východně níže položená skládka 
byla využívána v letech 1963 až 1983 k ukládání galvanických kalů s vysokým podílem chlorovaných 
rozpouštědel používaných v kovovýrobě k odmašťování polotovarů. Ani po ukončení skládkování nebyly 
skládky žádným způsobem zabezpečeny proti působení povětrnostních vlivů.  

V roce 1981 vyhlásila vláda ČSR část okresu Náchod o rozloze 208 km2 zasahující až do prostoru 
bývalých skládek za chráněnou oblast přirozené akumulace vod (CHOPAV) „Polická pánev“,. Jedná se o 
významnou hydrogeologickou strukturu polické křídové pánve, ze které je odebírána vysoce kvalitní 
podzemní voda pro zásobování obyvatel pitnou vodou celého bývalého okresu Náchod a části Hradce 
Králové a je jímána i pro výrobu balené kojenecké vody v Teplicích nad Metují.  

V roce 1991 byla na celém území Broumovského výběžku o rozloze cca 410 km2 vyhlášena 
Chráněná krajinná oblast (CHKO) „Broumovsko“. Ve smyslu zákona o ochraně přírody a krajiny se jedná 
o rozsáhlé území s harmonicky utvářenou krajinou, charakteristicky vyvinutým reliéfem, významným 
podílem přirozených ekosystémů lesních a trvalých travních porostů, s hojným zastoupením dřevin. 
Turisticky je toto území velmi atraktivní. V těsné blízkosti skládek vede turisticky značená trasa ke kapli 
svatého Huberta, Křížové cestě atd. Lokalita a její okolí jsou vhodným biotopem pro obojživelníky. 
Vyskytují se zde ohrožené i silně ohrožené druhy obojživelníků, jako čolek horský, čolek obecný, skokan 
zelený a další. Podle územního systému ekologické stability existuje v okolí bývalých skládek několik 
lokálních biocenter botanického a zoologického významu. 

Po roce 1989 byly zahájeny pokusy uvést lokalitu do souladu s legislativními podmínkami CHOPAV a 
CHKO. V letech 1991 až 2002 proběhlo na lokalitě několik etap průzkumných prací zaměřených na 
zjištění hydrogeologických poměrů, druhu kontaminantů a jejich možného šíření do okolí podzemní 
vodou, včetně zjištění množství uložených odpadů. V rámci těchto průzkumných prací byla na lokalitě 
vyhloubena řada pozorovacích vrtů.  

Bylo zjištěno, že skládky jsou významným zdrojem znečištění podzemních vod zdraví nebezpečnými 
látkami. Za hlavní kontaminanty v podzemní vodě byly označeny organochlorové pesticidy (z nichž 
některé jsou zakázané), triazinové pesticidy, kyanidy, chlorované ethyleny a v menší míře také stopové 
kovy. Bylo zjištěno, že hydrogeologické poměry na lokalitě jsou značně komplikované - území se 
nachází na rozvodnici a prochází jím zlomové pásmo) a na základě doposud provedených prací nebylo 
možné jednoznačně určit způsob oběhu podzemních vod.  

Aby bylo zamezeno dalším dotacím kontaminantů do horninového prostředí, bylo nutné odpady 
odtěžit. Vzhledem k tomu, že původci odpadů, po kterých by bylo možné požadovat nápravu po 
privatizaci právně zanikli, rozhodla se obec Jetřichov, na jejímž katastru se skládky nacházely, že 
požádá o dotaci na rekultivaci ze Státního fondu životního prostředí (SFŽP) sama a dotaci také získala 
v plné výši. Na základě zpracované projektové dokumentace byly v roce 2003 všechny odpady ze 
zemních jímek odstraněny. Při odtěžení odpadů však bylo zjištěno, že puklinový systém prochází přímo 
dny obou skládek. Proto byla dna zatěsněna a zavezena inertním materiálem a celý prostor začleněn do 
okolního prostředí smíšeného lesa. V průběhu existence skládek (cca 40 let) však došlo k významné 
dotaci kontaminantů do podzemní vody. V letech 2005 až 2006 byly proto provedeny další průzkumné 
práce pro upřesnění směrů proudění podzemní vody za současného ochranného čerpání podzemní 
vody pro zamezení šíření kontaminace do okolí. Po dekontaminaci byla vyčerpaná voda využívána 
k promývání podloží skládek. Také na tyto práce získala obec dotace ze SFŽP a z fondů 
Královéhradeckého kraje. 

S ohledem na přetrvávající neakceptovatelnou kontaminaci podzemní vody i po ukončené rekultivaci 
skládek, byl v letech 2007 – 2008 proveden monitoring vývoje kontaminace podzemní vody financovaný 
MěÚ Broumov. Monitoring prokázal vzrůstající koncentrace kontaminantů v podzemní vodě, zvláště ve 
směru do „Polické pánve“. 

Na základě získaných výsledků byla zpracována analýza rizik, která prokázala migraci kontaminantů 
jak vertikálním směrem do hloubky minimálně 50 m, tak horizontálním směrem do „Polické pánve“ a k 
lokálnímu biocentru, což znamenalo riziko ohrožení kvality významného zdroje podzemní vody a 
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chráněných obojživelníků. Proto byl vypracován projekt na doplňkový průzkum pro intenzifikaci 
sanačního zásahu. Úkolem projektu bylo ověřit možnosti využití inovativních postupů sanace jak 
v laboratorních podmínkách, tak v terénu. Projektované práce byly realizovány v letech 2010 až 2012. 
Financování bylo zajištěno z Evropských fondů, operačního programu životního prostředí za spoluúčasti 
Královéhradeckého kraje. Na základě výsledků provedených prací byla pro sanaci horninového prostředí 
navržena sanační technologie chemickou oxidací in-situ (CHOIS) za použití Fentonova činidla 
v závěrečné fázi podpořená peroxodisíranem sodným.  

Značná část kontaminantů (především chlorovaných ethylenů) byla sorbována na horninové prostředí 
(z toho velká část v nesaturované zóně), kde i po odstranění odpadů z bývalých deponií představovala 
druhotný zdroj kontaminace podzemní vody. Proto byla pro lokalitu navržena integrovaná sanační 
technologie zahrnující sanaci podzemní vody oxidací in-situ, sanaci horninového prostředí vakuační 
extrakcí a sanační čerpání pro zrychlení proudění podzemní vody pod skládkami.  

Vlastní sanační zásah byl proveden v letech 2014 až 2015. Jeho financování bylo opět zajištěno z  
Evropských fondů (operační program životního prostředí) za spoluúčasti Královéhradeckého kraje. 
Sanace horninového prostředí spočívala v celoplošném zasakování roztoků oxidačních činidel a 
aktivátoru, v odsávaní kontaminovaného půdního vzduchu a jeho dekontaminaci a čerpání podzemní 
vody, která byla po dekontaminaci používána pro přípravu roztoků.  

Sanačními pracemi bylo z horninového prostředí a podzemní vody odstraněno 95 % kontaminantů, 
což představovalo přibližně 2 630 kg polutantů, z toho přibližně 1 880 kg chlorovaných uhlovodíků, 10 kg 
monocyklických aromatických uhlovodíků, 720 kg kyanidů, 1 kg organochlorových pesticidů a 20 kg 
triazinových pesticidů.  

V současnosti na lokalitě probíhá dvouletý postsanační monitoring, který má prokázat, zda jsou 
dosažené výsledky udržitelné i do budoucnosti. 

Zpracoval: Ing. Ivana Schwarzerová, GEOtest, a.s. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

Prázdniny utekly jako voda a naše d
Podívejte se, co o tom napsali čerství t

 

Vzpomínky jsou krásné, ale teď
pravopisem a snažíme se proniknout do taj

a 2. ročník pod vedením p. uč. Mgr. Šárky Mat
uč. Mgr. Marie Hanzlíkové (9 žák
Hudební výchova a Pracovní č
Venclová, která letos povede školní družinu a bude vyu
činnosti. 
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jako voda a naše děti si je určitě pěkně užily. 
čerství třeťáci Karolínka a Pepík. 

Vzpomínky jsou krásné, ale teď už zase sedíme ve školních lavicích, lámeme si hlavi
pravopisem a snažíme se proniknout do tajů matematiky a jiných věd.  

Letos jsme v našich lavicích p
prvňáčky a také čtyři páťáky. Po n
otevíráme znovu pátý ročník. Pedagogický sbor ve 
škole se stabilizoval a chceme vyhov
žáků, aby škola poskytovala kompletn
prvního stupně. Nebudou už muset 
páté třídy na jinou školu a mohou dál pokra
druhém stupni v blízkých pln
základních školách nebo na víceletém gymnáziu. 

Při vyučování jsou žáci rozděleni do dvou skupin: 
č. Mgr. Šárky Matějové (5 žáků) a 3. až 5. ro

. Mgr. Marie Hanzlíkové (9 žáků). Společně probíhá výuka v předmětech T
Hudební výchova a Pracovní činnosti. Z mateřské školy k nám přestoupila
Venclová, která letos povede školní družinu a bude vyučovat Výtvarnou výchovu a Pracovní 

VÍTEJTE VE ŠKOLE 

 už zase sedíme ve školních lavicích, lámeme si hlavičky nad 
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I v mateřské škole došlo ke změnám. Na místo vedoucí učitelky nastoupila zkušená 
pedagožka p. Bc. Ilona Ptáčková. Nadále bude spolupracovat s p. uč. Kateřinou Ryšavou. Do 
mateřské školy je letos zapsáno 26 dětí z Jetřichova a z okolních obcí.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Teď už zbývá jen pop řát všem vespolek 

úspěšný školní rok plný nových objevů, veselých zážitků a prima kamarádů! 

 

Mgr. Marie Hanzlíková 

 

 

TÝDEN PRO NAŠE DĚTI 10 

Od 18.7. do 23.7.2016 byl pořádán jubilejní 10. ročník akce Týden pro naše děti. Akce proběhla 
kromě menších změn tak, jak byla naplánována a tak nezbývá než ohlédnout se za týdnem a povyprávět 
o něm. 

První den jsme se vydali v počtu 19 lidí po dlouhých letech na zříceninu hradu Bischofstein a osadu 
Skály. Šli jsme na ní po serpentinách silnicí od Rybárny v Teplicích nad Metují. Po únavném výšlapu a 
krmení kachen v místním brčálovém rybníku jsme vylezli s dětmi po opraveném dřevěném schodišti až 
na zříceninu tvrze. Všichni si vylezli na nejvyšší věž a i když nebylo kdovíjaké počasí, viděli jsme spolu 
Ostaš, Orlické hory, Hejdu a Bor a také blízké Jiráskovy skály. Po vyhlídce a krátkém odpočinku u 
zámečku se vyrazilo na moderní vyhlídkovou věž nově postavenou na Čápu (Čapí skále), která je 
poměrně novou atrakcí na okraji skalního města. Čáp je sám o sobě branou do Sokolích a Jiráskových 
skal a z osady od zámečku je pouhé dva kilometry. Děti si vyhlídku užily a mohly vidět originální výhled 
na Labyrint v Teplickém skalním městě, Jestřebí hory, Dřevíčsko, Stárkovsko nebo Ostaš s Hejdou a 
Borem. Po vyhlídce jsme se vrátili do osady, kde jsme poseděli u zámečku. Děti si zaskotačily na třech 
trampolínách, provazové lanovce, slacklajnách, houpačkách nebo skluzavce. Taky tu byl dobře 
zásobený bufet, který všem přišel velice vhod. Po odpočinku jsme pádili zpět na zastávku Na Rybárně, 
abychom stihli autobus zpět do Jetřichova. 

Naše třída ve školce dostala nové jméno 

KULÍŠCI 
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V úterý jsme uspořádali druhý ročník sportovního klání čtyřčlenných družstev. Družstev bylo pět a 
soutěžilo se v disciplínách jako petkovaná, čtvercích, složení obrázku podle mapy, stěhování věcí při 
skákání v pytlích nebo šátkované. Děti se bavily a rovněž si zastřílely na bránu, když se vyhodnocovaly 
disciplíny. Nakonec jsme dětem předaly podle umístění družstev sportovní ceny a hračky zakoupené ze 
sponzorských peněz jednoho z našich hlavních sponzorů EKOSPOL s.r.o. 

Ve středu se jelo vlakem z Ruprechtic do České Metuje, abychom si odtamtud vyšláply Ostaš. Pod 
Ostašem děti nacházely v lesích poměrně slušnou úrodu hřibů, kovářů, klouzků a masáků, takže než 
došly do osady Ostaš, povedlo se zaplnit Jiřince celý košík. V osadě jsme nechali paní Hopjanovou 
hlídat houby a batohy a vyrazily jsme na vrchol Ostaše. Na Ostaši jsme absolvovali klasický okruh. 
Navštívili jsme Bludiště, viděli Zbrojnoše, Čertovo auto a všechny vyhlídky (Frýdlantskou, Krtičkovu, ad.) 
Za Frýdlantskou jsme jako ostatní turisti vlezli do borůvčí, které bylo obsypané, až se prohýbalo a 
všechny děti jsme nechaly trhat a konzumovat, co kdo zvládnul. Při zpáteční cestě si ty nejmenší zkusili 
novou tradici a postavili si malý menhir z pískovcových kamenů a makadamu, které se staví na konci 
okruhu. Po obkroužení vrcholu jsme sešli zpátky do osady a děti se zde naobědvaly, koupily si něco 
sladkého a studeného. Byla tady taky opičí lanová dráha, také slackline a opět lanová houpačka 
s provazovou lanovkou, takže se děti opět vyblbly dostatečně. Po odpočinku jsme vyrazili do Pěkova na 
autobus a nechali se odvézt do Jetřichova. 

Ve čtvrtek jsme pořádali den plný nápadů. Byl celý zasvěcen výrobě doplňků a šatů na závěrečnou 
sobotní akci věnovanou antice. Vyráběly se věnce z březových listí imitující bobkové listy (vavřínovou 
čelenku) Julia Ceasara, které se stříkaly zlatým akrylátem. Děti si vyráběly z bílých triček a barev na 
textil šaty. Vyráběl se opasek s přezkou a ozdobná spona s tvarovací hmoty na rameno, která se rovněž 
pozlatila. Taky si kdokoliv mohl vyrobit přívěsek, náramek nebo jiný šperk jako doplněk k oblečení na 
sobotu. Všechny to poměrně dost bavilo. Mezi vyráběním se všichni podíleli na přípravě jídla. Vyráběla 
se pomazánka a z ní pak chlebíčky, pekla se bublanina s broskvemi a k obědu jsme dělali masovou 
směs s hranolky a zeleninovou oblohu. Starší kluci sami vykostili a pokrájeli kuřecí prsa, cibuli na základ 
a hlídali celý proces smažení a dušení, pomáhali plnit hrnec a fritovat hranolky a sami nakrájeli všechnu 
zeleninu. Já jenom kibicoval a radil a oběd se jim velice povedl a všichni si náramně pochutnali. Po jídle 
se zahrála vybíjená dole v tělocvičně a kolem druhé už všichni opouštěli kulturní dům. 

V pátek jsme vyrazili autobusem do Adršpachu, abychom netradičně šli místo do skal pěšky do Teplic 
nad Metují přes Bučnici a vylezli na horu Borek. Z dolního Adršpachu se šlo po cyklostezce pěkně 
údolím Metuje. Děti si zkusily u lesa nakreslit za odměnu dřevem obrázky do vlhkého písku. Většina děl 
se povedla a byla po zásluze odměněna. Po průchodu Bučnicí jsme dorazili k Bučnické studánce, kde 
děti ochutnaly místní vodu a prohlédly si krásné okolí. Poté jsme dorazili do Campu Bučnice, kde si děti 
daly něco dobrého na zub a k pití. Po odpočinku jsme se rozdělili. Kočárky s doprovodem a paní 
Hopjanová šli po cyklostezce dál na Kamenec a do Teplic. Zbytek, což bylo 16 lidí, se vydal pod mým 
dohledem na vrchol hory Borek. Zadní cestou z Bučnice jsme po velice krušném (hlavně pro ty starší) 
výšlapu došli na vyhlídky na Borku, odkud jsme se podívali s poměrně vysoké skalní stěny na Kamenec 
a na vchod do Teplických skal, Lokomotivu a protější Střmen. Po odpočinku a nádherné vyhlídce jsme 
vyrazili stezkou dolů do Teplic směrem k výtopně, kde děti obdivovaly místní vysoký komín a taky si při 
odpočinku před příchodem do města nakrmily skupinku koz ve výběhu za místní základní školou. Ve 
městě na rynku jsme si sedli do místní cukrárny a rychlého občerstvení. Děti se najedly a dostalo každé 
malý zmrzlinový pohár. Po odpočinku a prohlídce místních obchodů jsme udělali sraz a vyrazili 
autobusem k domovu. 

V sobotu jsme odpoledne uspořádali tzv. Antický den. Ten se skládal z malé olympiády, kterou jsme 
chtěli uctít starověkou řeckou olympiádu, ale i tu letošní, která se bude konat za chvíli v brazilském Riu. 
Další součást programu bylo hledání schovaného starověkého pokladu. Olympiáda měla tři disciplíny – 
hod diskem, makarón a souboj gladiátorů. V hodu diskem se házelo frisbí a hodnotila se nejvyšší 
dosažená vzdálenost. Makarón byl běh na střední trať s dlouhým brkem (proto makarón) , kde v půlce 
běhu musel závodník vysát tři decilitry limonády a poté ještě doběhnout do cíle. Souboj gladiátorů se 
odehrával ve čtvercovém poli , kdy gladiátoři museli nejdříve vzdát před bojem poctu císaři (tedy mě) a 
poté se snažit pětkrát zasáhnout polystyrénovým mečem soupeře od pasu nahoru a od krku dolů. 
Samozřejmě že měli i štíty. Děti byly rozdělené do tří věkových kategorií a všechny dostaly odměnu. 
Pouze nejlepší z každé věkové skupiny dostal velkou zlatou čokoládovou medaili za nejlepší výkon v té 
dané disciplíně. Děti se při závodění poměrně bavily. Po olympiádě začala honba za pokladem, která 
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začala tajemným vzkazem psaným starým řeckým písmem. Ten musely děti pomocí abecedy 
rozkódovat a hledat další a další indicie. Po rozluštění tajného hesla ho sdělily strážci pokladu (opět mě), 
který jim podal klíč od pokladu. Děti si poklad spravedlivě rozdělily a většina si ho rovnou snědla (poklad 
byly čokoládové zlaté mince, nugátové zlaté cihly a hora bonbónů). Po společné večeři jsme si všichni 
zahráli fotbal na jednu bránu. Poté se předaly pamětní listy a všichni jsme se rozloučili a šli domů. 

Chtěl bych poděkovat za materiální a finanční podporu a zapůjčení zázemí těmto sponzorům: 
EKOSPOL s.r.o. Meziměstí, Obec Jetřichov, Václav Bittner, Pavel Ježek a TJ Sokol Jetřichov. 

Dále moc děkuji za pomoc Jiřince Zelené a Davidovi. Moc jste mi pomáhali s přípravou a organizací 
akce. Děkuji také paní Seidlové za pomoc při akcích, když bylo potřeba. Martinovi Doležalovi ml. i st. 
děkuji za přípravu materiálů a focení na Sportovním klání. Akce proběhla hladce díky těmto lidem a 
ochotě mě pomoci. Moc si toho vážím. 

Filip Chráska, pořadatel akce 

Hasičská sout ěž o "Pohár starosty obce Jet řichov" 

V sobotu 10. září 2016 se sjela 3 družstva žen a 6 družstev mužů k hasičské soutěži o "Pohár 
starosty obce Jetřichov". Místní hasiči si pro družstva připravili překvapení. Místo běhání po lávce přes 
vodu postavili štafetovou dráhu pro všech 7 členů družstva a následně pokračovali bez přerušení k 
základně a provedení útoku na 2B a terče s plechovkami. Zajímavě pojatá soutěž na jeden pokus 
přinesla tyto výsledky: Kategorie ženy: 1. místo - SDH Vižňov - 47:98 sec. 2. místo - SDH Hejtmánkovice 
- 50:20 sec. 3. místo - SDH Jetřichov - 63:83 sec. Kategorie muži: 1. místo - SDH Vižňov - 40:44 se. 2. 
místo - SDH Hynčice - 41:54 sec. 3. místo - SDH Pavlišov - 50:85 sec. 4. místo - OSP Nowa Wieš - 
52:83 sec. 5. místo - SDH Jetřichov - 55:00 sec. 6. místo - SDH Hejtmánkovice - 57:45 sec. Proběhla 
ještě jedna "soutěž bez štafety" s výsledky: Ženy: 1. místo - SDH Hejtmánkovice - 24:45 sec. 2. místo - 
SDH Vižňov - 26:50 sec. 3. místo - SDH Jetřichov - 28:77 sec. Muži: 1. místo - SDH Hynčice - 21:92 sec. 
2. místo - SDH Vižňov - 24:10 sec. 3. místo - OSP Nowa Wieš - 27:07 sec. 4. místo - SDH Jetřichov - 
29:28 sec. 5. místo - SDH Pavlišov - 38:85 sec. 6. místo - SDH Hejtmánkovice - 47:39 sec. Úplným 
vyvrcholením, před vyhlášením výsledků, bylo vystoupení mladých hasičů z místní SDH Jetřichov. 

Nohejbal TJ Sokol Jet řichov 

1. kolo - 22.4.  Smržov – Jetřichov  4:1 9. kolo - 10.6.  Jetřichov – Kounov  3:2 
2. kolo - 29.4.  Jetřichov – Zájezd 4:1 10. kolo - 15.6.  Jetřichov – Smržov  2:3 
3. kolo - 6.5.      D.Radechová – Jetřichov  5:0 11. kolo - 17.6.  Zájezd – Jetřichov  odl. 
4. kolo - 13.5. Jetřichov - Stavebka Náchod    3:2 12. kolo - 24.6.  Jetřichov - D.Radechová  2:3 
5. kolo - 18.5. Jezbiny - Jetřichov  1:4 13. kolo - 1.7. Stavebka Náchod - Jetřichov  odl. 
6. kolo - 20.5. Jetřichov - V.Dřevíč 2:3 14. kolo - 26.8.  Jetřichov – Jezbiny  2:3 
8. kolo - 3.6.  St.koup.Jaroměř - Jetřichov  odl. 15. kolo - 2.9. V.Dřevíč – Jetřichov  5:0 
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Povinné kontroly kotlů na tuhá paliva do 31.12.2016 
 
Povinnosti pro majitele kotlů na tuhá paliva ukládá zákon č. 201/2012 Sb., o ochraně ovzduší, ve znění pozdějších 
předpisů (dále i „zákon o ochraně ovzduší“). Podle ustanovení § 17 odst. 1 písm. h) zákona o ochraně ovzduší je 
každý majitel spalovacího zdroje na pevná paliva o jmenovitém příkonu 10 až 300 kW včetně, který slouží jako 
zdroj tepla pro teplovodní soustavu, povinen provádět jednou za dva roky kontrolu technického stavu a provozu 
tohoto zdroje. Podle ustanovení § 41 odst. 15 zákona o ochraně ovzduší musí první kontrola proběhnout nejpozději 
do 31.12.2016. 
 
Které kotle podléhají povinné kontrole od roku 2016? 
Pokud máte kotel na tuhá paliva a jehož příkon je 10 až 300 kW včetně napojený na teplovodní soustavu, jste 
povinen do 31.12.2016 zajistit provedení první kontroly Vašeho kotle. 
 
Kdo je oprávněn provádět kontrolu kotle? 
Kontrolu je oprávněna provést jen osoba, která je proškolena výrobcem a je držitelem oprávnění k instalaci, provozu 
a údržbě. Seznam oprávněných osob pro zajištění technické kontroly technického stavu a provozu kotle je možné 
získat u jednotlivých výrobců kotlů na jejich webových stránkách nebo lze využít seznam odborně způsobilých osob, 
který je průběžně doplňován o nově proškolované osoby výrobci kotlů na odkaze http://www.aptt.cz/opravneni-
ozo.php, který je uveden na webových stránkách Hospodářské komory. Oprávněná osoba by se měla prokázat 
dokladem, kde bude uvedeno - název a sídlo výrobce, identifikační údaje o oprávněné (proškolené) osobě, seznam 
typů spalovacích stacionárních zdrojů ke kontrole, dobu platnosti oprávnění. 
 
Kdo může provést kontrolu kotle od neznámého výrobce? 
Kontrolu těchto kotlů může provést osoba proškolená výrobcem, pokud jsou konstrukčně podobné kotlům 
vyráběných tímto výrobcem. 
 
Musím protokol o provedené kontrole předložit do konce roku 2016 na obecní úřad? 
Doklady o provedené kontrole kotle nemusíte předkládat, ale musíte je uchovávat pro případnou kontrolu ze strany 
obecního úřadu obce s rozšířenou působností. 
 
Co se stane, pokud na výzvu obce s rozšířenou působností nepředložím protokol o kontrole? 
Fyzické osobě lze za tento přestupek uložit pokutu do výše 20.000,- Kč. Právnické osobě a fyzické podnikající osobě 
lze za správní delikt uložit pokutu do výše 50.000,- Kč. 
 
Jak zjistím příkon mého kotle? 
Výkon kotle bývá uveden na výrobním štítku v kW, u starších kotlů v ccal. Pokud již výrobní štítek na kotli nemáte, 
informace o výkonu a účinnosti najdete v Návodu k instalaci a obsluze. Příkon kotle zjistíte také jednoduchým 
výpočtem, když vydělíte výkon kotle jeho účinností. 
 
Vztahuje se na kotel v záruce zakoupený v loňském nebo letošním roce povinnost zajistit provedení kontroly? 
Povinnost zajistit první kontrolu kotle se týká všech kotlů, tedy i těch, které budou nainstalovány i v letošním roce 
2016. 
 
Nahradí doklad o kontrole technického stavu a provozu kotle na tuhá paliva zprávu o provedení čištění a kontroly 
spalinové cesty nebo zprávu o revizi spalinové cesty? 
Nenahradí. Nezaměňujte kontrolu technického stavu a provozu kotle na tuhá paliva, vyžadovanou dle zákona 
o ochraně ovzduší, za kontrolu spalinové cesty prováděnou dle vyhlášky č. 34/2016 Sb., o čištění, kontrole a revizi 
spalinové cesty, která je prováděcím předpisem zákona o požární ochraně. Pokuty za přestupky a správní delikty, 
pokud je spalinová cesta provozována v rozporu se zákonem č. 133/1985 Sb., o požární ochraně, ve znění pozdějších 
předpisů, ukládá a vybírá hasičský záchranný sbor kraje. 
 
Ing. Lenka Archlebová, Městský úřad Broumov, odbor životního prostředí, tel. 491 504 345 
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OKOLO BROUMOVA 2016 

Letos nám již po sedmé přálo počasí při tradičním závodě horských kol OKOLO BROUMOVA, který se 

uskutečnil minulou sobotu 20.srpna.  Letos jsme poprvé zařadili dětské závody, kde jsme dětem nachystali 3 

odlišné tratě, na kterých kroužilo celkem 41 dětí, což považujeme za slibný začátek. 

Na trať hlavního závodu délky 61 km s převýšením necelých 1200 m vyrazilo v 10 hodin ze Šolcovny 

v Hejtmánkovicích 165 jednotlivců a 14 štafetových jedniček. Už na první občerstvovací stanici v Otovicích, 

kde je zároveň i střídání štafet, dojelo startovní pole nadělené, částečně i pro vypsanou vrchařskou prémii 

nad Martínkovicemi. Druhá vrchařská prémie nad Šonovem nepřinesla na čele změnu pořadí. Na druhou 

občerstvovací stanici na Janovičkách, kde je druhé střídání štafet, však jeden z favoritů pro defekt už nedojel. 

Ale to nebránilo dalším vedoucím závodníkům, aby zpomalili. Naopak. Vítězi Jiřímu Hudečkovi z týmu 

GIANT Trans Brdy se zastavila časomíra na hřišti v Hejtmánkovicích na čase 2:04:51, téměř domácí Lukáš 

Čáp z týmu HSK cycling team dojel druhý ve fantastickém čase 2:06:46. Na stupně vítězů je doprovodil 

vítěz ročníku 2014 Tomáš Vagenknecht z týmu BAKAKO Nová Paka, který měl čas 2:10:52. Bohužel, 16 

závodníkům nebylo pro četné defekty přáno dojet do cíle. 

 

Nevím o žádném závodě, který by se jezdil i jako štafeta. Jsme nejspíš rarita.  

V kategorii mužů obhájil loňské vítězství REDPOiNT-ELEVEN TEAM ve složení Pospíšil J, Pospíšil L, 

Vrbský v čase 2:26:55 a po zásluze si odvezli pohár vítězů. 

Prvenství v kategorii žen se stalo kořistí týmu MOLUDA, ve složení Václavková, Škodová, Polová. 

Štafety smíšené vyhrál tým VEBA BIKE TEAM, ve složení Malý, Hanušová, Malý v čase 2:36:38. 

Ve štafetách firem se na několikátý pokus na první místo zaslouženě dostal tým HZS Broumov ve složení 

Cejnar, Schejbal, Škoda s časem 2:54:15. 

Putovní pohár obcí a firem Broumovska si však lepším výkonem zajistila štafeta Cykloteam Heřmánkovice 

ve složení Koller, Kosek, Krupička ve výborném čase 2:21:30. Je velká škoda, že v kategorii obcí nenašel 

žádný jiný tým odvahu se s nimi poměřit.   

Výsledky jsou zveřejněny na adrese: http://sport-base.cz , nebo na www.okolobroumova.cz .      

 

Chci poděkovat všem pořadatelům, kterých bylo celkem 76! Největší díl odvedli pořadatelé ze Sokola 

Hejtmánkovice a SDH Hejtmánkovice, ale pomoc dobrovolníků ostatních obcí Svazku Broumovska je 

nepostradatelná a závodníky velmi ceněná. 

Děkuji všem obecním i městským úřadům Svazku za pomoc. Děkuji všem našim partnerům za finanční i 

materiální příspěvky, jimiž jsme společně přispěli ke kvalitnímu závodu se zajímavými výhrami a bohatou 

tombolou.   

Největší měrou se podílel generální partner Z-TRADE Broumov s.r.o., významným partnerem je 

samozřejmě Město Broumov i Obec Hejtmánkovice, nelze vynechat firmy Hobra –Školník s.r.o., BSB s.r.o. 

lisovna Hejtmánkovice, Dřevoterm Březová s.r.o., Karel Franc – LUTOMA, Continental CR s.r.o. Adršpach, 

Opat Broumov, Cedima meziměstí s.r.o., BSS s.r.o.  Broumov, BRAHA – plasty s.r.o., Centrum Walzel 

Meziměstí, Česká pojišťovna a.s., VEBA Broumov a.s., Lesní společnost Broumov Holding a.s., Agram 

Martínkovice s.r.o a další drobní partneři. 

Závod si zajistil trvalé místo v každoročním kalendáři mnoha účastníků, kteří již vyjádřili přání příští rok 

zase přijet a pokořit trať, vinoucí se naší krásnou krajinou. A co vy?  

           Jiří Rak  

 

http://sport-base.cz/
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